
RADA MIASTA i GMINY 
w Pilicy Protokół Nr IX/2019 

z przebiegu obrad Sesji Rady Miasta i Gminy w Pilicy 
odbytej w dniu 30 maja 2019 r. 

Przewodniczący obrad sesji - Przewodnicząca Rady Miasta i Gminy w Pilicy - Pani Barbara 
Przybylik. 
Protokolant - insp. ds. obsługi Rady Miasta i Gminy - Iwona Kazior. 
Miejsce odbycia sesji - Urząd Miasta i Gminy w Pilicy - sala sesyjna (pokój nr 15). 

W obradach sesji, które rozpoczęły się o godz.1505 udział wzięło 14 radnych na ogólny 
stan Rady wynoszący obecnie 14 osób (w marcu br. wygasł jeden mandat). 
Ponadto w posiedzeniu Rady uczestniczyli: 
- Burmistrz Miasta i Gminy - Pan Artur Janosik, 
- Skarbnik Miasta i Gminy - Pani Małgorzata Flak, 
- Pan Andrzej Goncerz - pracownik Referatu Finansowego, 
- Kierownik Referatu Organizacji i Spraw Obywatelskich - Pani Eliza Pasierb, 
- Zastępca Kierownika Referatu Inwestycji, Mienia Komunalnego i Rolnictwa - Pani Beata 

Goncerz, 
- sołtysi i inni goście. 

Ad 1. 
Obrady sesji otworzyła Przewodnicząca Rady Miasta i Gminy - Pani Barbara Przybylik. 

Pani Przewodnicząca powitała zebranych i na podstawie listy obecności radnych stwierdziła 
prawomocność obrad. 
Następnie przedstawiła niżej podany porządek obrad sesji, który radni otrzymali wraz 
z pozostałymi materiałami na sesję. 
1. Otwarcie obrad sesji. 
2. Przyjęcie protokołu z przebiegu obrad poprzedniej sesji. 
3. Sprawozdanie z realizacji „ Programu współpracy Gminy Pilica z organizacjami 

pozarządowymi w roku 2018". 
4. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zmiany uchwały w sprawie „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt w 2019 roku", 

2) wyrażenia zgody na utworzenie miejsca okazjonalnie wykorzystywanego do kąpieli pod 
nazwą Zalew Pilica I, 

3) wyrażenia zgody na utworzenie miejsca okazjonalnie wykorzystywanego do kąpieli pod 
nazwą Zalew Pilica II, 

4) wyrażenia zgody na przedłużenie umów dzierżawnych w trybie bezprzetargowym 
na nieruchomości położone w Wierbce, stanowiące własność Gminy Pilica, 

5) poboru podatków w drodze inkasa od osób fizycznych, wyznaczania inkasentów oraz 
określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso, 

6) powołania Zespołu ds. oceny kandydatów na ławników na kadencję 2020 - 2023, 
7) uchylenia Uchwały Nr VIII/49/2019 Rady Miasta i Gminy w Pilicy z dnia 30 kwietnia 

2019 r. w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Zakładu Usług Wodnych i Komunalnych 
w Pilicy, 

8) zmian w budżecie gminy na 2019 rok, 
9) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2019 -2026. 

5. Wolne wnioski. 
6. Zamknięcie obrad sesji. 
W dalszej kolejności Pani Przewodnicząca zapytała czy będą zgłaszane wnioski w sprawie 
zmiany porządku obrad sesji. 



Żadnych propozycji zmian do porządku obrad sesji nie zgłoszono. 

Ad 2. 

Pani Przewodnicząca przystąpiła do sprawy przyjęcia protokołu z przebiegu obrad 
poprzedniej sesji (Protokołu Nr YIII/2019 z dnia 30.04.2019 r.). Nadmieniła S p o l k ó ł iesl 
wyłożony do wglądu w Urzędzie Miasta i Gminy w pokoju nr 24 oraz dostępny w L e m e d 
Nie zgłoszono żadnych uwag do protokołu. miernecie. 
Pani Przewodnicząca poddała przyjęcie protokołu pod głosowanie 
Protokoł został przyjęty jednogłośnie - 14 radnych na 14 obecnych głosowało za 

Ad 3. 

f j ! Z U j ą C d ° k o l e J n e J SP raw>' lJ- d 0 sprawozdania z realizacji „ Programu współpracy 
Gminy Pilica z organizacjami pozarządowymi w roku 2018" Pani Przewodnicząca nadmieniła 
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Poprosiła o przedstawienie przedmiotowego sprawozdania 
Sprawozdanie z realizacji „ Programu współpracy Gminy Pilica z organizacjami 
pozarządowymi w roku 2018" przedstawiła Pani Eliza Pasierb - Kierownik Referatu 
Organizacji i Spraw Obywatelskich. Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu 
Radni me zgłosili żadnych pytań ani uwag do sprawozdania,, Programu współpracy Gminy 
Pilica z organizacjami pozarządowymi w roku 2018" przedstawionej w sprawozdaniu 

Ad 4.1. 
Realizując porządek obrad sesji Pani Przewodnicząca podjęła sprawę zmiany uchwały 

zwieJz^w f o T 9 8 r X ' ° P , e k i m d Z W i 6 r Z ę t a m i b e z d 0 m n > ' m i o r a z zapobiegania bezdomności 

Projekt uchwały w powyższej sprawie omówiła Pani Beata Goncerz - Zastępca Kierownika 
Referatu Inwestycji, Mienia Komunalnego i Rolnictwa. Wyjaśniła, że propozycja zmian 
uchwały podyktowana jest zastrzeżeniami Wydziału Nadzoru Prawnego Śląskiego Urzędu 
Wojewodzkiego w Katowicach, który zwrócił uwagę, że w Programie należy wskazać-
- podmiot mający przeprowadzić wyłapywanie bezdomnych zwierząt 
- kto zajmować się będzie obligatoryjną sterylizacją i kastracją bezdomnych zwierząt 
- jaki lekarz weterynarii będzie zapewniał całodobową opiekę weterynaryjną w przypadkach 

zdarzeń drogowych oraz usypiał ślepe mioty. 
Poinformowała że przekazany radnym Program, który jest załącznikiem do projektu uchwały 

r : r w e g 0 0 r ° n y 1 d ° S t 0 S ™ a n y d 0 z a l e c e ń W ° j e w ° d y - Zaznaczyła, że wskazany zostai 
podmiot, który będzie wyłapywał bezdomne zwierzęta i jest nim Pan Rafał Żmuda; wskazany 
został również lekarz weterynarii Pana Artura Grabowskiego, który będzie wykonywał zabiegi 
sterylizacji i kastracji bezdomnych zwierząt przyjętych do schroniska jak również będzf 
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Podkreśliła też, że w Programie wskazane zostały środki, które są zabezpieczone w budżecie 
gminy na zadania związane z zapewnieniem opieki nad bezdomnymi zwierzętami w wysokości 
50 000 zł oraz środki na zbieranie i utylizację zwłok zwierząt w kwocie 4 000 zł 
Radni me zgłosili żadnych pytań ani uwag. 
Wiceprzewodniczący Rady - Pan Wojciech Gamrot odczytał projekt uchwały w sprawie 
zmiany uchwały w sprawie „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

prot0okoł8uma b e Z d ° m n 0 Ś d Z w i 6 r z ą t W 2 0 1 9 r o k u " ' stanowiący załącznik do niniejszego 
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Głosowanie odbyło się poprzez podniesienie ręki oraz poprzez zaznaczenie odpowiedniej 
kratki przy swoim nazwisku na imiennym wykazie głosowań. 

14 radnych na 14 obecnych głosowało za podjęciem uchwały (poprzez podniesienie ręki) 
Pani Przewodnicząca przedstawiła wyniki głosowania z imiennego wykazu głosowań 
stanowiącego załącznik do mniejszego protokołu - 14 radnych na 14 obecnych postawiło 
znak x w kratce pod wyrazem „tak", nikt nie postawił znaku x pod wyrazem „nie" ani pod 
wyrazem „wstrzymuję się". ' 
Uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie „Programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobieganiu bezdomności zwierząt w 2019 roku" została podjęta 
jednogłośnie. 

Ad 4.2. 
Pani Przewodnicząca poprosiła o przedstawienie projektu uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na utworzenie miejsca okazjonalnie wykorzystywanego do kąpieli pod nazwą Zalew 
Pilica I. 
Projekt uchwały omówiła Pani Beata Goncerz - Zastępca Kierownika Referatu Inwestycji 
Mienia Komunalnego i Rolnictwa. ' 
Wyjaśniła, że zgodnie z ustawą Prawo wodne Rada Gminy może w drodze uchwały, będącej 
aktem prawa miejscowego, wyrazić zgodę na utworzenie miejsca okazjonalnie 
wykorzystywanego do kąpieli, które będzie funkcjonować przez okres nie dłuższy niż 30 dni 
w roku kalendarzowym. Aby miejsce okazjonalnie wykorzystywane do kąpieli funkcjonowało 
przez okres dwóch miesięcy proponuje się zorganizować dwa takie miejsca pod nazwą Zalew 
Pilica I i Zalew Pilica II. 
Poinformowała, że projekty uchwał zostały przesłane do zaopiniowania do: 
- Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Zawierciu, 
- Powiatowej Stacji Sanitarno-Epidemiologicznej w Zawierciu 
- PGW Wody Polskie, 
- Głównego Inspektora Ochrony Środowiska 
i uzyskały pozytywne opinie. 
Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag. 
Pan Wojciech Gamrot - Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na utworzenie miejsca okazjonalnie wykorzystywanego do kąpieli pod nazwą 
Zalew Pilica I, który stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Głosowanie odbyło się poprzez podniesienie ręki oraz poprzez zaznaczenie odpowiedniej 
kratki przy swoim nazwisku na imiennym wykazie głosowań. 
14 radnych na 14 obecnych głosowało za podjęciem uchwały (poprzez podniesienie ręki). 
Pani Przewodnicząca przedstawiła wyniki głosowania z imiennego wykazu głosowań, 
stanowiącego załącznik do mniejszego protokołu - 14 radnych na 14 obecnych postawiło 
znak x w kratce pod wyrazem „tak". 
Pani Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie 
miejsca okazjonalnie wykorzystywanego do kąpieli pod nazwą Zalew Pilica I została 
podjęta jednogłośnie. Jest to Uchwała Nr IX/53/2019. 

Ad 4.3. 
Celem omówienia kolejnego projektu uchwały tj. w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie 

miejsca okazjonalnie wykorzystywanego do kąpieli pod nazwą Zalew Pilica II Pani 
Przewodnicząca ponownie udzieliła głosu Pani Beacie Goncerz - Zastępcy Kierownika 
Referatu Inwestycji, Mienia Komunalnego i Rolnictwa. 
Pani Beata Goncerz zaznaczyła, że aby kąpielisko mogło funkcjonować przez okres wakacji, 
proponuje się wyznaczyć drugie miejsce okazjonalnie wykorzystywane do kąpieli na tym 
samym zbiorniku w okresie od 1 do 30 sierpnia. Nadmieniła, że organizatorem miejsc 
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okazjonalnie wykorzystywanych do kąpieli jest Burmistrz, a nad bezpieczeństwem 
na kąpielisku czuwać będzie dwóch ratowników. 

Pan Burmistrz zaprosił mieszkańców i ludność odwiedzającą Pilicę do korzystania 
z kąpielisk, które byłyby czynne przez dwa miesiące. Zwrócił uwagę, że Pilica jest miejscem 
gdzie można wypocząć, gdzie woda jest czysta J miejscem 
Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag do propozycji utworzenia miejsca okazjonalnie 
wykorzystywanego do kąpieli - Zalew Pilica II ^ n a i n i e 
Pan Wojciech Gamrot - Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt w powyższej sprawie 
stanowiący załącznik do niniejszego protokołu. p ' 
Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały pod głosowanie 

Głosowanie odbyło się poprzez podniesienie ręki oraz poprzez zaznaczenie odpowiedniej 
kratki przy swoim nazwisku na imiennym wykazie głosowań 
14 radnych na 14 obecnych głosowało za podjęciem uchwały (poprzez podniesienie ręki) 
Pani Przewodnicząca przedstawiła wyniki glosowania z imiennego wykazu głosowań 
stanów,ącego załącznik do mniejszego protokołu - 14 radnych na 14 obecnych postawiło 
znak x w kratce pod wyrazem „tak". 
Pani Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie 
miejsca okazjonalnie wykorzystywanego do kąpieli pod nazwą Zalew Pilica II została 
podjęta jednogłośnie. Uchwała oznaczona jest Nr IX/54/2019. 

Ad 4.4. 
Następnie Pani Przewodnicząca poprosiła o przedstawienie projektu uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na przedłużenie umów dzierżawnych w trybie bezprzetargowym 
na nieruchomości położone w Wierbce, stanowiące własność Gminy Pilica 
Projekt uchwały omówiła Pani Beata Goncerz - Zastępca Kierownika Referatu Inwestycji 
Mienia Komunalnego i Rolnictwa - wg projektu załączonego do niniejszego protokołu ' 
Wyjaśniła, ze zawarte w projekcie uchwały działki są położone przy ul.Głównej i proponuje 
się je wydzierżawić ich dotychczasowym dzierżawcom z przeznaczeniem na ogródki 
działkowe. & 

Oznajmiła, że dotychczasowi dzierżawcy złożyli wnioski o przedłużenie umów dzierżawnych 
uzasadniając je faktem użytkowania przedmiotowych nieruchomości od 9 lat. Poinformowała' 
ze wnioskodawcy to właściciele sąsiadujących nieruchomości zabudowanych lokalami 
mieszkalnymi. 
Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag do przedstawionego projektu uchwały 
Wiceprzewodniczący Rady - Pan Wojciech Gamrot odczytał projekt uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na przedłużenie umów dzierżawnych w trybie bezprzetargowym 
na nieruchomości położone w Wierbce, stanowiące własność Gminy Pilica który jest 
załączony do niniejszego protokołu. ' 
Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały pod głosowanie 
Głosowanie odbyło się poprzez podniesienie ręki oraz poprzez zaznaczenie odpowiedniej 
kratki przy swoim nazwisku na imiennym wykazie głosowań. 

14 radnych na 14 obecnych głosowało za podjęciem uchwały (poprzez podniesienie ręki) 
Pani Przewodnicząca przedstawiła wyniki głosowania z imiennego wykazu głosowań 
stanowiącego załącznik do mniejszego protokołu - 14 radnych na 14 obecnych postawiło 
znak x w kratce pod wyrazem „tak". 
Pani Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie 
umow dzierżawnych w trybie bezprzetargowym na nieruchomości położone w Wierbce 

° m i n y P i l i G a Z 0 S t a ł a Po j ę t a jednogłośnie. Jest to Uchwała 
Nr IX/55/2019. 
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Ad 4.5. 
W dalszej części posiedzenia Pani Przewodnicząca podjęła sprawę poboru podatków w 

drodze inkasa od osób fizycznych, wyznaczania inkasentów oraz określenia wysokości 
wynagrodzenia za inkaso. 
Projekt uchwały w powyższej sprawie przedstawiła Pani Małgorzata Flak - Skarbnik Miasta 
i Gminy - zgodnie z projektem załączonym do niniejszego protokołu. 
Pan Burmistrz zaznaczył, że inkasentami podatków we wszystkich sołectwach są sołtysi, 
a wynagrodzenie za inkaso pozostaje w dotychczasowej wysokości, określonej w jednej 
z wcześniejszych kadencji. 
Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag. 
Pan Wojciech Gamrot - Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie 
poboru podatków w drodze inkasa od osób fizycznych, wyznaczania inkasentów oraz 
określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso, który stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Głosowanie odbyło się poprzez podniesienie ręki oraz poprzez zaznaczenie odpowiedniej 
kratki przy swoim nazwisku na imiennym wykazie głosowań. 
14 radnych na 14 obecnych głosowało za podjęciem uchwały (poprzez podniesienie ręki). 
Pani Przewodnicząca przedstawiła wyniki głosowania z imiennego wykazu głosowań, 
stanowiącego załącznik do mniejszego protokołu - 14 radnych na 14 obecnych postawiło 
znak x w kratce pod wyrazem „tak". 
Pani Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała w sprawie poboru podatków w drodze inkasa 
od osób fizycznych, wyznaczania inkasentów oraz określenia wysokości wynagrodzenia 
za inkaso została podjęta jednogłośnie. Uchwała oznaczona jest Nr IX/56/2019. 

Ad 4.6. 
Zgodnie z porządkiem obrad sesji Pani Przewodnicząca przystąpiła do sprawy powołania 

Zespołu ds. oceny kandydatów na ławników na kadencję 2020 - 2023. 
Poinformowała, że dobiega końca obecna kadencja ławników sądowych, a na stronie 
internetowej gminy zamieszczona jest informacja o naborze kandydatów na ławników 
na kolejną kadencję. Wyjaśniła, że proponuje się powołać Zespół ds. oceny kandydatów 
na ławników w składzie zaproponowanym wczoraj na wspólnym posiedzeniu Komisji 
- w osobach: Wojciech Gamrot, Paulina Gajda i Tomasz Karpała. Zaznaczyła, 
że ww. kandydaci wyrazili zgodę na pracę w Zespole ds. oceny kandydatów na ławników 
na kadencję 2020 - 2023. 
Zapytała czy radni mają jakieś uwagi, inne propozycje. 
Nie zgłoszono żadnych uwag ani innych propozycji. 
Pan Wojciech Gamrot - Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie 
powołania Zespołu ds. oceny kandydatów na ławników na kadencję 2020 - 2023 
w zaproponowanym składzie. 
Pani Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały w powyższej sprawie pod głosowanie. 
Głosowanie odbyło się poprzez podniesienie ręki oraz poprzez zaznaczenie odpowiedniej 
kratki przy swoim nazwisku na imiennym wykazie głosowań. 
14 radnych na 14 obecnych głosowało za podjęciem uchwały (poprzez podniesienie ręki). 
Pani Przewodnicząca przedstawiła wyniki głosowania z imiennego wykazu głosowań, 
stanowiącego załącznik do niniejszego protokołu - 14 radnych na 14 obecnych postawiło 
znak x w kratce pod wyrazem „tak". 
Pani Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała w sprawie powołania Zespołu ds. oceny 
kandydatów na ławników na kadencję 2020 - 2023 została podjęta jednogłośnie. Jest 
to Uchwała Nr IX/57/2019. 
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Następnie Pani Przewodnicząca poprosiła o p r z e d s t a w i , e projektu chwa ły w prawie 
uchylenia Uchwały Nr VIII/49/2019 Rady Miasta i Gminy w Pilicy z dnia 30 kwietnia 2019 r. 
w sp awie udzielenia dotacji celowej dla Zakładu Usług Wodnych i Komunalnych w Pihcy. 
Projekt uchwały omówiła Pani Małgorzata Flak - Skarbnik Miasta i Gminy - wg projektu 
załączonego do niniejszego protokołu. Wyjaśniła, że proponuje s ę uchyhc przedmiotową 
uchwałę w8 związku ze stanowiskiem Regionalnej Izby Obrachunkowej, ze jezeh środki 
na dotację celową zostały zabezpieczone w budżecie gminy, to odrębna uchwała jest 
bezzasadna. Pani Skarbnik zaznaczyła, że zaplanowana inwestycja, na którą przeznaczono 

dotację będzie realizowana. 
Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag. 
Wiceprzewodniczący Rady - Pan Wojciech Gamrot odczytał projekt r 

uchylenia Uchwały Nr VIII/49/2019 Rady Miasta i Gminy w Pilicy z dnia 30 kwietnia 2019 r. 
w s p m w i e udzielenia dotacji celowej dla Zakładu Usług Wodnych i Komunalnych w Pilicy, 
stanowiący załącznik do niniejszego protokołu. 
Pan^Przewodnlcząca Rady poddała projekt uchwały w powyższej sprawie pod głosowań e. 
Głosowanie odbyło się poprzez podniesienie ręki oraz poprzez zaznaczenie odpowiedniej 
kratki przy swoim nazwisku na imiennym wykazie głosowań 
14 radnych na 14 obecnych głosowało za podjęciem uchwały (poprzez podniesienie ręki). 
Pani Przewodnicząca przedstawiła wyniki głosowania z imiennego wykazu ^ a n 
stanowiącego załącznik do mniejszego protokołu - 14 radnych na 14 obecnych postawiło 
z n a k x w kratce pod wyrazem „tak". t t m ^ k , Nr VTTT/49/2019 
Pani Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała w sprawie uchylenia Uchwa y Nr VIII/49/2019 
Rady m S Gminy w Pilicy z dnia 30 kwietnia 2019 r. w sprawie udzielenia dotacji celowej 
dla Lk ładu Usług Wodnych i Komunalnych w Pilicy została podjęta jednogłośnie. Uchwała 
oznaczona jest Nr IX/58/2019. 

^ W dalszej kolejności Pani Przewodnicząca podjęła sprawę zmian w budżecie gminy^ 
Projekt uchwały w tej sprawie przedstawiła Pani Małgorzata Flak - Skarbnik Miasta i Gmmy 
- we projektu załączonego do niniejszego protokołu. 
Radni nie z g ł o s i l i żadnych pytań ani uwag do zaproponowanych zmian w budżecie gminy. 
Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy 

Gtosowanfe S S y t o ^ ^ podniesienie ręki oraz poprzez zaznaczenie odpowiedniej 
kratki przy swoim nazwisku na imiennym wykazie głosowań. 
?4 radnych na 14 obecnych głosowało za podjęciem uchwały (poprzez poniesienie ręki) 
Panf Przewodnicząca przedstawiła wyniki głosowania z imiennego wykazu głosowań, który 
stanowfzałącznik^ło niniejszego protokołu - 14 radnych na 14 obecnych postawiło znak x 

^ a ^ l p r z e ^ o d ^ z ^ ^ t w t e r d z i ł a , że uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 rok 
została podjęta jednogłośnie. Jest to Uchwała Nr IX/59/2019. 

A d 4 9 
Realizując porządek obrad sesji Pani Przewodnicząca przystąpiła do sprawy zm.any 

wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy Finansowej p r z e d t e m - rozbudowa drogi 
Z nnei oublicznei Zlożeniec - Pustkowie. Pan Burmistrz powedzial miedzy innymi, 
l e T ^ Z o S r o g a prowadzi do domostw oraz do lasu i Nadleśnictwo wystąpUo 
z propozycją udzielenia dofinansowania. 



Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag do przedstawionego projektu uchwały. 
Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej na lata 2019 -2026 pod głosowanie. 
Głosowanie odbyło się poprzez podniesienie ręki oraz poprzez zaznaczenie odpowiedniej 
kratki przy swoim nazwisku na imiennym wykazie głosowań. 
14 radnych na 14 obecnych głosowało za podjęciem uchwały (poprzez poniesienie ręki). 
Pani Przewodnicząca przedstawiła wyniki głosowania z imiennego wykazu głosowań, który 
stanowi załącznik do niniejszego protokołu - 14 radnych na 14 obecnych postawiło znak x 
w kratce pod wyrazem „tak". 
Pani Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej na lata 2019 -2026 została podjęta jednogłośnie. Uchwała oznaczona jest 
Nr IX/60/2019. 

Ad 5. 
W dalszej części posiedzenia Pani Przewodnicząca ogłosiła punkt wolne wnioski. 

Pan Tomasz Karpała poinformował o konkursie „Kręć kilometry" organizowanym przez 
Fundację Allegro Ali For Planet. Zachęcił do udziału w konkursie. Osoby zainteresowane 
poprosił o kontakt z nim. 
Pan Burmistrz poparł inicjatywę udziału w kampanii rowerowej „Kręć kilometry"-jeżeli 
będzie jeszcze możliwość informacja o ww. konkursie zamieszczona zostanie w miesięczniku 
Gminy Pilica. Następnie Pan Burmistrz złożył życzenia samorządowcom z okazji Dnia 
Samorządowca, obchodzonego 27 maja. Zadeklarował ze swojej strony pomoc i współpracę. 
Innych spraw nie podjęto. 

Ad 6. 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad sesji, Pani Przewodnicząca podziękowała 

zebranym za udział w sesji i zamknęła obrady - godz. 16 . 

Protokołowała: 

Załączniki do protokołu: 

1) listy obecności radnych i sołtysów, 
2) sprawozdanie z realizacji „Programu współpracy Gminy Pilica z organizacjami 

pozarządowymi w roku 2018", 
3) projekty uchwał, 
4) imienne wykazy głosowań nad projektami uchwał, 
5) uchwały Nr IX/52/2019, IX/53/2019, IX/54/2019, IX/55/2019, IX/56/2019, IX/57/2019, 

IX/58/2019, IX/59/2019, IX/60/2019, 
6) nagrania audio - wideo z przebiegu sesji zamieszczone na stronie internetowej Urzędu 

Miasta i Gminy wwAV.pilica.pl 

P R Z E W O D N I C Z Ą C A 

BarbardPrzybylik 
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